
Pytania:   

 

Szanowna Pani Wójt,  

w związku z pojawieniem się skażenia bakteriologicznego wody pitnej i niemożnością wykonania 

poboru prób wody i jej zbadania w okresie do 02 maja 2023 r., zadaję pytanie: czy ZKM nadal 

korzysta z laboratorium w Malborku i Katowicach w celu badania wody wodociągowej pod 

względem bakteriologicznym? 

Jeżeli tak, proszę o wyjaśnienie dlaczego ZKM nie może korzystać z laboratorium w ZWKIK w 

Zielonej Górze, tylko korzysta z prywatnego laboratorium, które z braku odpowiednich 

certyfikatów wysyła próby do Malborka lub Katowic.  

 

                                                                                           Z wyrazami szacunku 

                                                                                           Zbigniew Nowak  

 

 

 

 

 

 

Odpowiedź: 

Szanowny Panie,  

 
Podmiot świadczący usługi laboratoryjne został wyłoniony na podstawie przeprowadzonej 
procedury rozeznania rynku. Gmina nie może zlecać usług bez stosowania ustawy Prawo 
zamówień publicznych. Zakład Usług Komunalnych co roku wysyła zapytania ofertowe do wielu 
potencjalnych oferentów, w tym do ZWiK Zielona Góra, jednakże od wielu lat, tylko jedno 
laboratorium składa ofertę na świadczenie usług i z tym laboratorium jest zawierana umowa na 
świadczenie usług laboratoryjnych na cały rok budżetowy. Dużym ułatwieniem byłoby dla Gminy, 
aby podmiot świadczący takie usługi był możliwie w bliskiej odległości, jednak procedury 
ustawowe nakazują nam takie, a nie inne działanie.   

 
 

                                                                                   Z poważaniem  
 

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


